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Protokół nr 67/2022 z LXVII sesji Rady Miasta Świnoujście, 

która odbyła się w dniu 29 września 2022 roku 

od godz. 900 do godz. 1429. 
 

Na sesji obecni byli: 

1. Radni według listy obecności. 

2. Pani Barbara Michalska – Zastępca Prezydenta Miasta. 

3. Pan Paweł Sujka – Zastępca Prezydenta Miasta. 

4. Pan Krzysztof Bagiński – Sekretarz Miasta. 

5. Pani Iwona Górecka-Sęczek – Skarbnik Miasta.  

6. Prezesi i Dyrektorzy jednostek miejskich. 

7. Przedstawiciele PEC Sp. z o.o. w Świnoujściu. 

8. Przedstawiciele Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Świnoujściu. 

9. Naczelnicy, kierownicy i pracownicy Wydziałów Urzędu Miasta. 

 

Ad. pkt 1 – Sprawy regulaminowe. 

 

Obrady LXVII Sesji Rady Miasta w dniu 29 września 2022 roku o godzinie 900 po stwierdzeniu kworum 

otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska. 

 

Zastępca Prezydenta Miasta Barbara Michalska w imieniu Prezydenta Miasta zgłosiła wniosek  

o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia stref płatnego 

parkowania oraz ustalenia wysokości stawek i sposobu pobierania opłat za parkowanie pojazdów 

samochodowych na drogach publicznych Gminy Miasto Świnoujście. Projekt uchwały stanowi 

załącznik nr 1 do protokołu 

Dyskusja. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad po zmianie. 

Za głosowało 11 radnych, 4 głosy były przeciwne, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Porządek obrad po zmianie został przyjęty. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu z LXVI sesji Rady Miasta. 

Za głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Protokół został przyjęty. 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

Zawiadomienie wraz z projektem porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Porządek obrad po zmianie stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Ad. pkt 2 – Informacja Przewodniczącej Rady o ważnych sprawach, dotyczących rady  

i radnych w okresie międzysesyjnym.  

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informacje. Kolejno oddała głos 

Przewodniczącemu Komisji Gospodarki Morskiej Janowi Borowskiemu, który przedstawił informację 

na temat pracy komisji.  

Radny Sławomir Nowicki cyt.: „Prosiłbym Panią Przewodniczącą, żeby co sesje informować nas  

o kwestii prawnej radnej Agnieszki Rachtan w związku z łamaniem prawa. Uważam, że powinniśmy 

wiedzieć jak wygląda kwestia prawna, bo ostatnio się tam jednak wydarzyło, że nie było tej informacji, 

a uważam, że w tej kwestii powinniśmy otrzymywać informację. Ja rozumiem, że to idzie  

na przeciąganie, ale w związku z powyższym nie umyka to, że jednak Agnieszka Rachtan złamała 

prawo.” 
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Kierownik Biura Prawnego udzielił informacji. 

Radny Jan Borowski zgłosił wniosek, który stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Ad. pkt 3 – Sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym. 

 

Informacje o pracy między sesjami Rady przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara 

Michalska. Kolejno oddała głos przedstawicielom PEC Sp. z o.o. w Świnoujściu, którzy przedstawili 

informację na temat zakupu opału na zimę. 

Dyskusja. 

 

Ad. pkt 4 – Składanie interpelacji i zapytań radnych zgodnie z ustawą. 

 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska przedstawiła informację dotyczącą ilości 

złożonych interpelacji i zapytań. 

 

Ad. pkt 5 – Szczegółowa informacja Prezydenta Miasta Świnoujście w zakresie realizacji zadania 

inwestycyjnego pod nazwą „Budowa stałego połączenia pod Świną, łączącego wyspy Uznam  

i Wolin”. 

 

Informację przedstawiła Zastępca Prezydenta Miasta Pani Barbara Michalska. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 20 minut przerwy w obradach sesji.  

Po przerwie wznowiła obrady.  

 

Ad. pkt 6 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 

Świnoujście na rok 2022. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2022  

wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 1 głosie 

wstrzymującym się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LXVII/522/2022 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 września 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto Świnoujście na rok 2022 stanowi załącznik  

nr 6 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. pkt 7 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej Gminy Miasto Świnoujście na lata 2022 – 2035. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Skarbnik Miasta Pani Iwona Górecka-Sęczek. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych nie było, przy 4 głosach wstrzymujących się. 
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Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto 

Świnoujście na lata 2022 – 2035 wraz z autopoprawką: 

Za podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, głosów przeciwnych nie było, przy 2 głosach 

wstrzymujących się. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LXVII/523/2022 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 września 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miasto Świnoujście  

na lata 2022 – 2035 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  

 

Ad. pkt 8 – Podjęcie uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Świnoujściu od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 5 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zwolnienia dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 

w Świnoujściu od obowiązku realizacji tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 

wychowawczych i opiekuńczych:  

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LXVII/524/2022 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 września 2022 r. w sprawie 

zwolnienia dyrektora Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Świnoujściu od obowiązku realizacji 

tygodniowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych stanowi 

załącznik nr 10 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. pkt 9 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom szkół i placówek oświatowych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto Świnoujście dodatków: za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania 

wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw. 

 

Projekt uchwały przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 6 członków komisji, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Miasto Świnoujście dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy 
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oraz nagród i warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LXVII/525/2022 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 września 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom szkół i placówek oświatowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina Miasto 

Świnoujście dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz nagród  

i warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 

zastępstw stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Ad. pkt 10 – Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Świnoujście i nadania jej statutu. 

 

Projekt uchwały wraz z autopoprawkami przedstawił Zastępca Prezydenta Miasta Pan Paweł Sujka. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały wraz z autopoprawkami: za opinią pozytywną głosowało 10 członków komisji, 

głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Leon Ryszard Kowalski przedstawił 

pozytywną opinię do projektu uchwały wraz z autopoprawką: za opinią pozytywną głosowało  

6 członków komisji, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

 

Uwag nie zgłoszono, w związku z tym Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady 

Miasta Świnoujście i nadania jej statutu wraz z autopoprawkami: 

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LXVII/526/2022 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 września 2022 r. zmieniająca 

uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej Rady Miasta Świnoujście i nadania jej statutu stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. pkt 11 – Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie cofnięcia  

przez Prezydenta Miasta Świnoujście udziałów w spółce. 

 

Projekt uchwały przedstawiła Naczelnik Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej Pani Gabriela 

Flis-Niśkiewicz. 

Opinie Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 8 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych Grzegorz Koss przedstawił pozytywną 

opinię do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 3 członków komisji, głosów przeciwnych 

nie było, przy 3 głosach wstrzymujących się. 

Dyskusja. 

Radny Jan Borowski zgłosił wniosek o zamknięcie listy mówców. 

Za głosowało 12 radnych, 2 głosy były przeciwne, przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Wniosek został przyjęty. 
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Po dyskusji, Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem 

uchwały w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie cofnięcia przez Prezydenta Miasta Świnoujście 

udziałów w spółce: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było.  

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LXVII/527/2022 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 września 2022 r. w sprawie 

wyrażenia opinii w przedmiocie cofnięcia przez Prezydenta Miasta Świnoujście udziałów w spółce 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. pkt 12 – Podjęcie uchwały w sprawie zmiany przebiegu drogi powiatowej ul. Wybrzeże 

Władysława IV. 

 

Projekt uchwały przedstawił p.o. Naczelnika Wydziału Infrastruktury i Zieleni Miejskiej  

Pan Jacek Antczak. 

Opinia Komisji Rady: 

Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu Sławomir Nowicki przedstawił pozytywną opinię 

do projektu uchwały: za opinią pozytywną głosowało 9 członków komisji, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

Dyskusja. 

Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie zmiany przebiegu drogi powiatowej ul. Wybrzeże Władysława IV: 

Za podjęciem uchwały głosowało 16 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

Uchwała została podjęta.  

 

Uchwała Nr LXVII/528/2022 Rady Miasta Świnoujście z dnia 29 września 2022 r. w sprawie zmiany 

przebiegu drogi powiatowej ul. Wybrzeże Władysława IV stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  

Projekt uchwały w wyżej wymienionej sprawie stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. pkt 13 – Zapoznanie ze sprawozdaniem z oceny stanu sanitarnego powiatu za 2021 rok. 

 

Sprawozdanie zostało przedstawione radnym. 

Dyskusja. Radni przyjęli sprawozdanie, które stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  

 

Ad. pkt 14 – Wolne wnioski w sprawach związanych z wykonywaniem funkcji radnego. 

 

Wolne wnioski stanowią załącznik nr 21 do protokołu. 

 

Ad. pkt 15  – Zamknięcie obrad.  

 

W związku z wyczerpaniem porządku Przewodnicząca Rady Miasta Elżbieta Jabłońska zamknęła 

obrady LXVII sesji Rady Miasta w dniu 29 września 2022 r. o godzinie 1429. 

Lista głosowań imiennych stanowi załącznik nr 22 do protokołu oraz nagranie z przebiegu sesji  

w formacie mp3 stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

Elżbieta Jabłońska 
 

Sporządziła:  

Emilia Solka 


